
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

20.12.2017                                        м.Черкаси                                                 № 12 

 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

Всього членів комісії   - 11 

На засіданні присутні  - 8 

 

Голова комісії                                  - Лупашко О.В. 

Заступник голови комісії               - Коверський А.М. 

Члени комісії                        - Буцько С.А., Ботнар Ю.А Гончаренко В.Г.,  

Дивнич М.П., Сегеда А.В., Степовий В.Б. 

 

Відсутні члени комісії - 3:              -  Клімов Є.П., Северин О.Ф., Скіченко А.П.  

 

Запрошені: 

Карманнік Роман Володимирович - директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації; 

Карабан Наталія Миколаївна - начальник управління доходів, фінансів 

виробничої сфери та інформаційних технологій  Департаменту фінансів 

облдержадміністрації; 

Капралов Юрій Геннадійович – головний спеціаліст організаційного 

відділу виконавчого апарату обласної ради; 

Колодка Ігор Леонідович - начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації. 

 

 

 

 

 

 

 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про План реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018 – 2020 роки 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

2. Про  внесення  змін  до  рішення   обласної   ради  від  23.12.2016  

№ 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік» 

Карабан  

Наталія Миколаївна 

- начальник управління доходів, фінансів 

виробничої сфери та інформаційних 

технологій  Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

3. Про обласний бюджет на 2018 рік 

Карабан  

Наталія Миколаївна 

- начальник управління доходів, фінансів 

виробничої сфери та інформаційних 

технологій  Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

4. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2018 рік 

Капралов  

Юрій Геннадійович 

- головний спеціаліст організаційного 

відділу виконавчого апарату обласної 

ради 

 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

 Карманніка Р.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення   «Про План реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018 – 2020 роки».  

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь: Лупашко О.В,. Ботнар Ю.А., Сегеда А.В., 

Гончаренко В.Г., 

 

Лупашко О.В. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/1 додається до протоколу (додаток 2). 
 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 



2. СЛУХАЛИ: 

 Карабан Н.М., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про  внесення   змін   до   рішення    обласної   ради  від  23.12.2016  

№ 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік».  

Наталія Миколаївна зазначила, що враховуючи звернення Управління 

агропромислового розвитку облдержадміністрації зменшуються на 400 тис. грн 

видатки розвитку (бюджету розвитку) спеціального фонду, передбачені на 

виконання Програми підтримки розвитку сільськогосподарських 

обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на період до 2020 року. 

Кошти спрямовуються Обласній раді на виконання програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств обласної комунальної власності для КП 

«Готель Дніпро Черкаської обласної ради» на усунення недоліків, виявлених 

комісією ДП «Черкасистандартметрологія» під час підготовки матеріалів для 

отримання категорії «чотири зірки», з них 129,374 тис. грн – видатки розвитку 

(бюджет розвитку) спеціального фонду та 270 626 тис. грн – видатки 

споживання загального фонду. 

 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 3). 
 

В обговоренні взяли участь: Лупашко О.В,. Ботнар Ю.А., Сегеда А.В., 

Гончаренко В.Г. 
 

Лупашко О.В. вніс пропозицію рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Карабан Н.М., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про обласний бюджет на 2018 рік».  

 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 5). 
 

В обговоренні взяли участь: Лупашко О.В., Ботнар Ю.А., Буцько С.А., 

Коверський А.М., Гончаренко В.Г.,  
 

Лупашко О.В. вніс пропозицію рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

 

 



4. СЛУХАЛИ: 

 Капралова Ю.Г., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

план роботи Черкаської обласної ради на 2018 рік». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7). 
 

В обговоренні взяли участь: Лупашко О.В., Ботнар Ю.А. 

 

Лупашко О.В. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії         О.В. Лупашко 

 

 


